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Protokól Nr 17104
z posiedzenia Komisji Oéwiatyo

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej
odbytego w dniu 23 lutego 2004 roku

Posiedzenie komisji rozpoczElo sig o godz. 1200.IJczestniczyli w nim:
Radni (w skladzie wg listy stanowiqcej zalqcznlk do niniejszego protokolu),
Pan BurmistrzLeszek Kapcia, Pan Kierownik Gminnego Zespolu Szkót i
Przedszkoli Jan Robak, Pani Kierownik Domu Pomocy Spolecznej Gralyna
Chabior wr az z pr acownikiem, Pani Preze s Oddziatu Zwiqzku Nauczyc ie I stwa
Polskiego w Jgdrzejowie E. Dorobczyhska, Pani Przewodniczqca
Mipdzy zakladowe g o Zw iqzku N S ZZ,, S OL IDARNO S C " Elíbieta B arto sz,
Naczelnik Wydz. OÉwiaty, Kultury, Sportu i Promocji M Koémider.
Pan Przewodniczqcy Jan ZiEbiúski rozpoczfl od przywitania wszystkich. Po
czym przedstawit nastgpuj qcy porzqdek obrad:

l. Analizabudzetu pod k4tem Pomocy Spolecznej,
2. Analizamaterialów na sesje,
3. Sprawy róZne.

Komisja przyjEtaproponowany porzqdek obrad i przyst4pila do omawiania
punktu 1.
P. Przewodniczacy poprosil P. Kierownik o odczytanie pisma skierowanego do
P. Przewodniczqcej Rady Miejskiej i do wszystkich Komisji Rady, a nastgpnie
poprosil o przybli2enie nowych zadan, które dotyczqkierowania osób starszych
do Domów Pomocy Spolecznej co zwiqzane jest z czgéciowym ponoszeniem
oplatprzez Gminq.
P. Kierownik prosi o dodatkowe érodki na ten cel, poniewaz éredni koszt
utrzymania w danym Domu Pomocy obecnie wynosi okolo 1700 zl miesiEcznie,
a na dzien dzisiejszy opieka spoleczna nie jest w stanie sfinansowaó powstalych
kosztów, dlatego P. Kierownik proponuje aby P. Burmistrz zarezerwowal érodki
(20-30 tys.)na opiekg osób kierowanych do Domów Pomocy Spolecznej.
NastEpnie gLos zabral P. Burmistrz L. Kapcia który stwierdzil,2e otrzymal
pewn4kwotE od Wojewody Swigtokrzyskiego na oówietlenie ulic, placów i dróg
i prawdopodobnie bgdzie musial przerzució érodki napowy2szy celjakim jest
kierowanie osób do Domów Opieki Spolecznej . W zwiqzku z tym w projekcie
bud2etu bpdzie wprowadzona autopoprawka P. Burmistrza.



Nastgpnie Komisja zajEla siq uchwalami oSwiatowymi. P. Przewodniczacv
poprosit P. E. Dorobczyúska - Prezes Oddzialu Zwiqzku Nauczycielstwa
Polskiego w Jgdrzejowie o opinig zwiqzków zawodowych na temat:

o uchwaly o zamiarze likwidacji z dniem 3l sierpnia2004 r
S.P. w Zagaju,
o uchwaly o zamiarze obnizenia stopnia organizacvjnego S.P.
w tr-ysakowie do szkoly z klasami I-III
o uchwaly o zamiarze zmiany stopnia organizacvjnego w S.P.
w Wgglericu.

Glos zajEla P. Prezes, która ustosunkowala siE do pisma skierowanego do P.
Przewodniczqcej Rady Miejskiej a nastEpnie zapytala P. Przewodnicz4cego
dlaczego padlo akurat na te 2 szkoly?
P. Przewodniczac]': szkola w Zagaju - jest zbyt maLaliczba dzieci (2l),jest to
zdecydowanie najdroZsza szkola na terenie Gminy. Koszt doplaty wynosi ponad
4 tys. zt. Natomiast szkola w tr-ysakowie - ze wzglEdu na bazElokalowq.
P. Prezes zapytala P. Przewodniczqcego jak wygl4da sytuacja po rozmowach
z mieszkancami?
P. Przewodniczacy odpowied zial, 2e ludnoéó miej scowa j est zdecydowanie
przeciwko proponowanej reorganizacji szkól. NastEpnie poproslt o zabranie
glo s u P . Prz e wod niczqc qMiqdzy zakl ad o we g o Zw iqzku N S ZZ
,,SOLIDARNOSC" E. Bartosz i ustosunkowanie siE tych zwiqzków do
powylszych uchwal.
P. Bartosz wysunEla podobne wnioski jak P. Prezes Dorobczyúska fwierdzqc, i2
rozumie 2e nale?y przeprowadzió reorganizacjp sieci szk6l, ale trzeba równie?
wziqó pod uwagg problemy wynikaj qce zproponowanej reorganizacji.
Nastgpnie glos zabral P. Naczelnik Koémider, który stwierdziL,2e
przeprow adzone rozmowy z r o dzicami nie przynio sly Zadny ch r ozwiqzah
poniewaZ nie ma porozumienia.
Zdaniem Komisji nale|y lepiej przygotowaó sig do reorganizacji sieci szkótr w
przyszlym roku. W tym roku sprawa nie zostala dostatecznie przygotowana.
P. Hatny skierowal pytanie do P. Burmistrza czy projekt uchwaty przedstawiony
Komisji jest nadal aktualny?
P. Burmistrz: Na dzieú dzisiejszy podtrzymuje to co proponowalem, bqdp sig
jednak positkowal wnioskami Komisji.

Komisja wyst4pila z wnioskiem do P. Burmistrza o opracowanie planu
restrukturyzacji szkolnictwa docelowego do roku 2008.

za-7
przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0
wnio sek zo stal przyj pty j ednoglo énie.



P. Przewodniczacy poprosil Komisje o przeglosowanie uchwal 8, 9 i 10.
Uchwala Nr 8 dotyczy likwidacji S. P. w Zagaju - zostala przeglosowana w
nastgpuj4cy sposób:

z a -  3
przeciw - 3

wstrzymalo siE - I

Uchwala Nr 9 dotyczy obni2enia stopnia organizacyjnego szkoty w tr-ysakowie:

z a -  I
przeciw - 6

wstrzymalo siE - 0

Uchwala Nr 10 dotyczy zmiany stopnia organizacvjnego w S. P. w Wggleúcu

z a -  4
przeciw -3

wstrzvmalo sie - 0

Nastgpnie P. E. Ptasznik wystqpila z wnioskiem o wycofanie uchwat 8, 9 i 10
zporzqdku obrad Rady Miejskiej.

z a -  6
przeciw - 0

wstrzymalo sig - 1

P. Przewodniczacy wyst4pil z wnioskiem o przeglosowanie uchwaty w sprawie
uchwaly Nr IIl9/02 Rady Miejskiej z dnia l2 grudnia2002 roku w sprawie
uchwalenia statutu Gminy Jgdrzej ów.

z a -  6
przeciw - 1

wstrzymalo siE - 0

Uchwala w sprawie wyst4pienia Gminy JEdrzejów ze Zwiqzku Gmin
Rolniczych i Ekolo giczny ch EKOROL.

z a - 7
przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0



Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu porzqdkowego Targowicy
Miejskiej:

z a -  7
przeciw - 0

wstrzymalo sig - 0

Nastgpnie P. Przewodniczacy przeszedl do kolejnego punktu obrad: Sprawy
róZne.
P. A. Hatny wnioskowal do P. Burmislrza o wycofanie wniosku P. Burmistrza
dotyczqcego odwolania P. Boguslawskiego z funkcji Dyrektora.
P. Przewodniczqcy zarzqdzll glosowanie nad wnioskiem P. Hatnego.

z a -  6
przeciw - 1

wsfrzymalo siq - 0

Na tym zakohczono Posiedzenie Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki
Spolecznej (byla godz. I 5oo).

Protokolant

Zbigniew Krypa

Przewodniczqcy
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